
Delegatka
iz Dolskega

na XI. kongresu
ZKJ

NEŽKA ČADOVA aktivno
delu)e v družbenopotitičnih or-
ganizarijah tcr na drugih samou-
pravnih podro<$h lako v krajevni
skupnosti kol v občini. Prav n)ena
aktivnost jc vplivaia na to, da so
jo izvolili za delegatko za XI.
kongres ZKJ.

»Kako ste se počutili, ko ste
zvedeli, da ste izvoljeni za dele-
gatko na XI. kongresu ZKJ?«

»Bila sem malo presenečena, a
tudi počaščena. To je bilo zame
veliko priznanje,« je dejala in
nadaljevala: »Bilo je enkratno.
Nekaj, kar sem doživela prvič in
• ..ijbrž tudi ?adnjič v življenju.

Vtisov s kongresa je toliko, da
vseh ni mogoče povedati.«

Dan pred kongresom si je 160
slovenskih delegatov ogledalo
Vojvodino in se ustavilo v mestili,
kjer so jih domačini povsod pri-
srčno sprejeli.

Prvi dan kongresa je Nežki Ča-
dovi ostal v spominu predvsem
Titdv referat, v katerem je ozna-
čil delo ZK v preteklosti in danes
ter opozoril na naloge za v pri-
hodnje.

Delegati so se razdelili po ko-
misijah. Tovarišica Čadova je de-
lala v komisiji za vprašanja socia-
listične preozbrazbe vzgoje in
izobraževanja, znanosti in kultu-
re, v okviru te komisije pa je bila
določena še"v komisijo za obliko-
vanje poročila. Delo v komisiji je
bilo sicer naporno, vendar je bilo
uspešno opravljeno.

»Kaj mi je še vse ostalo v spo-
minu? Okrašer. j mesto Beograd,
pa mladi pred kongresnim cen-
trom SAVA, ki so nas pozdrav-
ljali s pesmijo in plesom, končna
Titova ocena o delu XI. kongresa
in njegova zahvala za zaupanje,
ko smo ga izvolili za predsednika
ZKJ brez omejitve mandata... In
tako naprej.«

»In kaj vam pomeni XI. kon-
gres ZKJ?«

»Zavedam se, da bo treba
smeniice, sprejete na kongresu
uresničevati še dosledneje kot
one po X. kongresu ZKJ. Prepri-
čana pa sem, da so vsi tako kot jaz
— na tem kongresu dobili potr-
dilo o enotnosti naše ZK, o enot-
nosti naših narodov in narodnosti
naše samoupravne socialistične
družbe.«

Tovarišici Čadovi v imenu kra-
janov KS Dolsko še mnogo de-
lovnih uspehov!

CVETKA TRDIN


